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§ 45 

Övriga frågor 

Yrkande gällande lokaliserings- och kostnadsutredning av byggnation av ny 

idrottshall i Backa, med anlednings av § 35 Investeringsnominering 2023 

Beslut 
Yrkande med förslag till beslut från Magnus Berntsson (KD), Sarah Ullmark (M) och 

Bartek Rosinski (M) bifalls: 

”Uppdra åt förvaltningen att inleda en lokaliseringsutredning kring byggandet av en ny 

permanent idrottshall i Backa, inklusive en kostnadsberäkning för en sådan investering. 

Syftet med underlaget är att Idrotts- och föreningsnämnden på god grund ska kunna lägga 

med en ny idrottshall i Backa i nästkommande investeringsnominering.” 

Handlingar 
Yrkande från Magnus Berntsson (KD), Sarah Ullmark (M) och Bartek Rosinski (M) 

angående Lokaliseringsutredning avseende byggandet av en ny idrottshall i Backa, inkom 

2022-03-28 

Yrkande 
Yrkande från Magnus Berntsson (KD), Sarah Ullmark (M) och Bartek Rosinski (M): 

”Inför dagens nämndsammanträde inkom ett yrkande om att öka investeringsplanen med 

50 miljoner i syfte att bygga en ny idrottshall i Backa. Alliansen delar uppfattningen om 

att behovet av lokaler för idrottsutövning i Backaområdet är stort och att utbudet idag inte 

motsvarar efterfrågan. Det är därför viktigt att satsningar görs, och att den 

investeringsnominering som görs kopplat till ny idrottshall i Backa är grundligt utredd 

såväl gällande lokalisering som kostnad. Alliansen vill därför att förvaltningen inför nästa 

investeringsnomineringsprocess ska ha genomfört en utredning av vart en permanent 

idrottshall i Backa skulle kunna ligga och vad ett sådant bygge skulle komma att kosta. Vi 

gör bedömningen att en sådan utredning och att lägga in ett äskande om en investering för 

ändamålet i nästa investeringsnominering inte kommer att ta längre tid än om vi fattar 

beslut om en ökning om 50 miljoner i årets investeringsnominering. Snarare ger det 

nämnden och förvaltningen bättre möjlighet att äska rätt belopp för investeringen samt att 

skyndsamt sätta i gång med byggnationen då möjlig lokalisering redan finns på bordet. 

Vår uppfattning är att detta vore föreningarna till gagn och är ett ansvarsfullt sätt för oss 

politiker att agera på.” 

Förslag till beslut: 

”Att uppdra åt förvaltningen att inleda en lokaliseringsutredning kring byggandet av en 

ny permanent idrottshall i Backa, inklusive en kostnadsberäkning för en sådan 

investering. Syftet med underlaget är att Idrotts- och föreningsnämnden på god grund ska 

kunna lägga med en ny idrottshall i Backa i nästkommande investeringsnominering.” 
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Propositionsordning 
Ordföranden Magnus Berntsson (KD) frågar om yrkandet kan antas och finner att 

nämnden beslutar bifalla detta.  

Protokollsutdrag skickas till 

Avdelning utveckling & ekonomistyrning 

 

Dag för justering 

2022-03-30 

 

 

 

Vid protokollet 
 

 

Sekreterare 

Moa Skyllberg Persson 

 

 

Ordförande 

Magnus Berntsson (KD) 

 

Justerande 

Staffan Lindström (S) 

 


